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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU 
Compartiment verificare şi gestionare acte administrative 
şi monitor oficial, de lucru consilieri judeţeni 
Nr.34670 din 17.12.2024 
  
 
 

    PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 09.12.2024, în şedinţa extraordinară convocată de îndată a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

  Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin. (2) coroborat cu prevederile 
art.179 alin.(3) şi alin.(6) raportat la art.134, art.191 alin. (1) lit. b) şi alin. (3) lit. a), precum şi la art.196 
alin.(1) lit.b) din Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.707 din 
06.12.2024 a Preşedintelui Consiliului Judeţean Bacău, adusă la cunoştinţă publică pe site-ul consiliului 
judeţean şi comunicată consilierilor judeţeni în termenul prevăzut de lege.  

  La şedinţă, din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi în sală 29 de consilieri. 
Cinci consilieri sunt prezenți online, respectiv doamnele/domnii consilieri: Coșa Maricica-Luminița, Groza 
Ana-Manuela, Ciorbă Gabriela-Mariana, Ilie Viorel și Melinte Ion. Sunt absenți următorii consilieri 
județeni: domnul consilier Grițcu Gabriel și domnul consilier Munteanu Petru. 

La şedinţă participă domnul Valentin Palea, administrator public precum și directorii/șefii de servicii 
ai direcţiilor/serviciilor din cadrul aparatului de specialitate. 
 Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfăşura lucrările. 
 Lucrările şedinţei sunt conduse de doamna preşedinte Ionela - Cristina Breahnă - Pravăț. 
 Şedinţa se desfăşoară în sala mare de ședințe a consiliului județean, cu prezență fizică. 
  
 Comisia economică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi lucrări publice, Comisia sănătate, 
asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia educaţie, cultură, artă şi religie, Comisia juridică şi administraţie 
publică, au emis avize favorabile pentru toate proiectele de hotărâri înscrise pe proiectul ordinii de zi. 
  
 Se intonează Imnul Național. 
 

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Bună ziua, doamnelor şi domnilor consilieri.  
 

Pentru ședința de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 05.12.2024; 
 

2. Proiect de hotărâre privind reparizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor prevăzute la 
art.6, alin.(11) din legea nr.421/2023 a bugetului de stat pe anul 2024; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărarii Consiliului Judeţean Bacău nr.144 din 07.06.2024 
privind aprobarea proiectului ” Servicii medicale avansate de diagnosticare a cancerului în Spitalul 
Județean de Urgență Bacău prin dotarea Serviciului de anatomie patologică”, a cheltuielilor legate 
de proiect și a Acordului de parteneriat, încheiat între Județul Bacău și Spitalul Județean de Urgență 
Bacău. 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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Justificarea urgenței: 
 

 Cele două proiecte au necesitat dezbaterea în regim de urgență întrucât sumele alocate din 
impozitul pe venit, de către Ministerul de Finanțe, trebuie repartizate conform prevederilor Legii nr. 273 a 
finanțelor publice până pe data de 9 decembrie, iar al doilea proiect care vizează modificarea Hotărarii 
Consiliului Judeţean Bacău nr. 144 din 07.06.2024 privind aprobarea proiectului ”Servicii medicale 
avansate de diagnosticare a cancerului în Spitalul Județean de Urgență Bacău prin dotarea Serviciului de 
anatomie patologică” a cheltuielilor legate de proiect și a Acordului de parteneriat, încheiat între Județul 
Bacău și Spitalul Județean de Urgență Bacău, este extrem de urgent, pentru că proiectul ”Servicii medicale 
avansate de diagnosticare a cancerului în Spitalul Județean de Urgență Bacău prin dotarea Serviciului de 
anatomie patologică” a fost selectat la finanțare de către Ministerul Investițiilor și Proiectelor Europene. 
Trebuie depusă documentația aferentă semnării contractului de finanțare, iar în urma unor clarificări s-a 
constatat că un anumit echipament pentru care am solicitat finanțare, reprezintă cheltuială neeligibilă și 
atunci proiectul de buget aferent acestor accesări de fonduri, trebuie actualizat. Noi practic modificăm 
articolul din hotărârea anterioară a consiliului județean care aprobă bugetul acestui proiect. 
 
       Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi prezentat. 

Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   

12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel absent   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru absent   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

  

 ◄ Se trece la primul punct al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț îi dă 
cuvântul doamnei secretar general al judeţului dr. Elena Cătălina Zară, pentru a supune spre aprobare 
procesul-verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 05.12.2024. 

 
 

   ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 
coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 
începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 
anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal 
al şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean Bacău din data de 05.12.2024. 

 
Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 

extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean Bacău din data de 05.12.2024. 
 

Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată   
a Consiliului Judeţean Bacău din data de 05.12.2024 şi se aprobă în unanimitate. 
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Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   

12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel absent   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru absent   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: În continuare, îi dau cuvântul doamnei 

secretar general al judeţului dr. Elena Cătălina Zară, pentru a vă prezenta reglementările legale din Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, referitoare la conflictul de interese. 
 

     ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: În conformitate cu prevederile 
art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, informez 
consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din acelaşi act 
normativ, conform cărora: 
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin. (1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 
interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate sau 
conflict de interese, vă rog să vă anunţaţi cei care nu participaţi la vot. 
 

 ♣ Dl Isvoran Vasile, consilier: Nu voi participa la vot, la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi.   

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Doamna secretar general, vă anunț că nu voi 
participa la vot la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi.  

 
◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. Dna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind reparizarea pe unități administrativ-teritoriale a 
sumelor prevăzute la art.6, alin.(11) din legea nr.421/2023 a bugetului de stat pe anul 2024. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre în forma 
prezentată. 

 
 Domnul consilier Panfil Gelu-Ionuț solicită formularea unui amendament. 
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♣ Dl Panfil Gelu-Ionuț, consilier: Este limpede că au fost anumite criterii de atribuire, cel mai 

important fiind situația economico – financiară a unității administrativ-teritoriale. Față de aceste aspecte, eu 
am mai descoperit două unități-administrativ-teritoriale care se află într-o situație  destul de dificilă și propun 
suplimentarea listei cu cele două unități administrativ-teritoriale, respectiv Corbasca și Parincea. Evident, 
sumele care vor fi alocate se redistribuie și am să citesc exact cum am apreciat eu. Dați-mi voie să citesc suma 
doar pentru prima unitate administrativ-teritorială, pentru că restul vor fi în același cuantum după cum 
urmează: Agăș – 22.248,40 lei și vă rog să rețineți suma pentru că suma se va aplica la toate unitățile 
administrativ-teritoriale: Ardeoani, Buciumi, Bogdănești, Colonești, Corbasca, Dămienești, Dealu Morii, 
Filipeni, Găiceana, Glăvănești, Gura Văii, Huruiești, Iz. Berheciului, Lipova, Motoșeni, Negri, Oncești, 
Pâncești, Parincea, Plopana, Răchitoasa, Racova, Roșiori, Scorțeni, Solonț, Stănișești, Tătărăști, Valea Seacă 
și Vultureni.  

 

   Nemaifiind observaţii, se supune aprobării  amendamentul formulat de domnul consilier Panfil Gelu-
Ionuț în forma prezentată și se aprobă cu 32 de voturi “pentru”. Doamna președinte Breahnă-Pravăț Ionela-
Cristina și domnul consilier Isvoran Vasile nu participă la vot la acest proiect de hotărâre, iar domnul consilier 
Ilie Viorel nu și-a exprimat votul. 

 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

- - 
- 

 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel absent   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile - - - 
16. Ilie Viorel - - - 

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru absent   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre în forma 
prezentată cu amendamentul formulat de domnul consilier Panfil Gelu-Ionuț.  

 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată cu amendamentul 
formulat de domnul consilier Panfil Gelu-Ionuț şi se aprobă cu 33 de voturi “pentru”. Doamna președinte 
Breahnă-Pravăț Ionela-Cristina și domnul consilier Isvoran Vasile nu participă la vot la acest proiect de 
hotărâre. 
 

 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

- - 
- 

 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   

12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel absent   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile - - - 
16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru absent   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
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28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   

33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 
◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Dna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărarii Consiliului Judeţean Bacău 
nr.144 din 07.06.2024 privind aprobarea proiectului ”Servicii medicale avansate de diagnosticare a 
cancerului în Spitalul Județean de Urgență Bacău prin dotarea Serviciului de anatomie patologică”, a 
cheltuielilor legate de proiect și a Acordului de parteneriat, încheiat între Județul Bacău și Spitalul Județean 
de Urgență Bacău. 

 
   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre în forma 

prezentată. 
 
♣ Dna Drăghici Geta-Daniela, consilier: Mi se pare o intervenție salutară pentru Spitalul Județean de 

Urgență Bacău. Toate echipamentele vor favoriza intervenții oncologice, dar aș vrea să aduc în discuție și 
următoarea problemă: în momentul de față rezultatele livrate de anatomia patologică durează aproximativ 
două luni. Deci, eu vorbesc în numele pacienților care așteaptă acestă durată de timp până la primirea 
rezultatelor și pe viitor, în paralel cu aceste dotări pe care le primește secția de anatomie patologică, cred că 
ar fi bine de avut în vedere și resursa umană, pentru că acolo sunt niște probleme care pot fi îmbunătățite, 
astfel încât pacienții să-și primească rezultatele într-un timp mai scurt mai ales cei care au afecțiuni 
oncologice. Aici este o problemă care trebuie urgentată și să aveți în vedere acest aspect. 

Aș dori să mă lămuriți dacă eu sunt în conflict de interese. Eu nu fac parte din secția de anatomie 
onologică, dar sunt angajata Spitalul Județean de Urgență Bacău și dacă pot vota la acest proiect. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Doamna secretar general, ce părere aveți 
legat de conflictul de interese? 

♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Nu puteți vota. 
  ♣ Dna Drăghici Geta-Daniela, consilier: Este în regulă. Nu voi participa la vot. 
  ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Legat de observațiile dumneavoastră, am 

avut o serie de întâlniri cu reprezentanții Spitalului Județean de Urgență Bacău, o să continuăm întâlnirile și 
pe măsură ce aceste echipamente vor ajunge să fie recepționate, știți că acolo Consiliul Județean a făcut 
investiții importante în secția de anatomie patologică și  trebuie într-adevăr analizate și problemele legate de 
resursa umană dacă ele există astfel încât să reușim să scădem timpul acesta de așteptare. Recepția finală încă 
nu a fost făcută, dar eu sunt convinsă că toate aceste investiții vor produce efecte asupra termenului de 
așteptare a acestor răspunsuri pentru fiecare probă care este prelucrată la nivelul secției de anatomie 
patologică.  

 
Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată și se aprobă cu 

34 de voturi “pentru”. Doamna consilier Drăghici Geta-Daniela nu participă la vot la acest proiect de 
hotărâre. 

 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 

 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela - - - 

11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel absent   
14. Groza Ana-Manuela x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru absent   
25. Melinte Ion x   
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26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț x   

32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: O să vă rog, dacă reușiți după ședință, să 

finalizăm și comisiile pe care le mai avem de finalizat din punct de vedere al desemnării președintelui și 
secretarului. Este posibil ca în cursul zilei de mâine sau poimâine să mai avem o ședință de îndată online, 
pentru că am înțeles că, în timpul ședinței de consiliu sau într-un timp foarte scurt, apropiat de ședința 
anterioară, în care am aprobat stimulentele financiare pentru sportivi, au mai apărut niște solicitări tot din 
partea CSM Onești. Eu aș spune să facem un efort și să acordăm copiilor toate stimulentele, pentru că 
dacă ne bazăm pe regulamentul actual, nu vom mai putea premia sportivii și antrenorii care au obținut 
premii, până în noiembrie anul viitor. Deci, practic anul viitor conform regulamentului putem premia doar 
sportivii și antrenorii care au obținut premii la competițiile care s-au derulat după luna noiembrie și atunci 
rugămintea mea ar fi să reușim să ne întrunim într-o ședință de îndată online, pentru ca efortul nostru să 
fie mai redus, astfel încât să suplimentăm lista sportivilor și antrenorilor care au solicitat lucrul acesta cu 
întârziere.  

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Aș vrea să fac doar un comentariu pentru punctul doi, acel punct 
cu distribuirea acelor sume către unitățile administrativ-teritoriale. Sunt absolut de acord că este o sumă 
mică așa cum s-au redistribuit, dar este luna decembrie și cred că doamna președinte știe că în decembrie 
mai vine Moș Nicolae, Moș Crăciun și trebuie sprijiniți, dar în prezentare am înțeles că discutăm și despre 
unități administrativ-teritoriale care atrag foarte puțini bani, au venituri proprii foarte mici ș.a.m.d.  

Să știți că Moș Nicolae mai vine și cu câte o nuielușă și eu cred că va trebui ca pe viitor când vom 
avea de făcut asemenea suplimentări, să luăm și o nuielușă și să vedem de ce nu au fonduri proprii, nu se 
preocupă destul. Generozitatea este specifică lunii decembrie pe care o apreciez și cred că, cu toții am dat 
acest vot și îl susținem, dar pentru următoarea perioadă care se anunță cu niște vremuri destul de austere, 
să facem și asemenea analize. Să-i premiem și pe cei harnici. Așa cum ați spus, nu au venituri proprii. De 
ce?  

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Domnule consilier, evident că trebuie făcută 
o analiză a performanțelor ordonatorului principal de credite a administrației locale. Nu putem compara 
Vultureni cu Sascut, cum nu putem compara Bacău cu Oradea. Ne-am asumat la început de mandat că o 
să facem tot ce ține de noi, pentru a reduce din aceste decalaje dintre anumite zone ale județului Bacău, 
dintre vest și est ș.a.m.d. 

A fost o propunere fundamentată de către colegii din aparatul de specialitate pe aceste două criterii 
și a rezultat ceea ce a rezultat la punctul doi, dar ținem cont, evident și de performanțele administrative pe 
viitor ale fiecărui ordonator de credite de la nivelul fiecărei unități administrativ-teritoriale. 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Doamna președinte aș vrea să aduc în atenția 
consiliului județean o problemă specială. Sunt anumite localități în județul Bacău care au primit 
repartizări de credite bugetare pe ultimul trimestru și datorită ordonanței apărute în luna august, ei nu mai 
sunt în măsură să cheltuie acești bani, pentru că sunt limitați din punct de vedere legal și atunci, eu cred 
că ar trebui să ne aplecăm puțin asupra acestei probleme și să vedem, poate la nivelul consiliului județean 
putem găsi o rezolvare, pentru că sunt multe localități în aceeași situație. Cred că pe final de an, mai ales 
acum când apar aceste rectificări bugetare, când există posibilitatea de alocări de sume, să găsim o soluție 
pentru cei care sunt în această situație.  

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Sunt chestiuni care vizează legislația 
națională, adică nu putem regla noi la nivel de  consiliu județean anumite restricții impuse de către 
Guvernul României sau de către Parlament. Doamna director Mitrea, vă rog dacă puteți să interveniți cu 
detalii suplimentare. 

♣ Dna Mitrea Gabriela, director executiv: Într-adevăr este vorba de legislația națională care 
prevede acest lucru, dar din ce știu eu, în acea ordonanță care a impus plafonarea cheltuielilor făcute pe 
final de an, sunt prevăzute și niște situații în care se poate cere la Trezorerie o derogare cu o notă 
justificativă pe anumite domenii importante care sunt prevăzute în ordonanță.  
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♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Rugămintea noastră este ca eventual pe parcursul 
anului viitor când se vor  face aceste alocări bugetare, să țineți cont de acest lucru și repartizarea să fie 
uniformă pe toate cele patru trimestre ale anului. 

♣ Dna Mitrea Gabriela, director executiv: Am înțeles. Dumneavoastră spuneați de repartizarea 
sumelor pe trimestre, dar și această repartizare este impusă tot de Ministerul de Finanțe. Noi când primim 
sumele care sunt repartizate după aprobarea legii bugetului de stat, ni se dă și o împărțire pe trimestre în 
care noi trebuie să ne încadrăm. 

♣ Dl Miroșeanu Liviu-Alexandru, consilier: Sunt anumite unități administrativ-teritoriale care 
au o repartizare uniformă a creditelor și altele care sunt trimise către trimestrul IV. Eu la asta m-am 
referit. 

♣ Dna Mitrea Gabriela, director executiv: Am înțeles. O să studiem pentru anul viitor. 
♣ Dl Panfil Gelu-Ionuț, consilier: Doamna președinte, referitor la proiectul de suplimentare a 

premiilor pentru cluburi, eu subscriu la ceea ce ați spus dumneavoastră și chiar vă rog să facem așa cum 
ați zis, pentru că CSM Onești pe lângă faptul că este clubul fanion al județului Bacău, el se află de mai 
mulți ani de zile, aproape zece ani în primele trei cluburi pe țară după Steaua și Dinamo. A generat așa 
cum știți, sportivi de mare clasă și cred că se impune suplimentarea listei cu sportivii care până la urmă 
merită aceste premii cu prisosință. 
 

◄ Nemaifiind alte intervenţii, doamna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț declară închise 
lucrările şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 09.12.2024,  
pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 
 

                                                   PREŞEDINTE,            SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,     
Ionela-Cristina BREAHNĂ-PRAVĂȚ                               Dr. Elena - Cătălina ZARĂ 
                                                                                                           
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                                                                                                                                              Întocmit, 
Parascovia Buftea 


